
Protokół Nr 114
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 22 września 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1500• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 110 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok,

c) zmiany uchwały Nr XX1II/200 1 Rady Powiatu w Końskich z dnia

7 lutego 2001 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego do

stowarzyszenia pod nazwą Towarzystwo Wspierania Rozwoju

Powiatu "Wszechnica Konecka".

4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego

Zakładu Hutniczego w Maleńcu za l półrocze 2020r.,

b) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Środowiskowego

Domu Samopomocy wStąporkowie,

c) unieważnienia w części 5 postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego,

którego przedmiotem jest:

"Zakup materiałów ochrony osobistej i wyposażenie stanowisk pracy
pracowników zaangażowanychw walkę z pandemia COVID-19 (zam.

podzielone na 9 części),
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d) wskazania reprezentanta Powiatu Koneckiego w stowarzyszeniu

"Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania".

5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał czy są uwagi, bądź
propozycje do zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokół posiedzenia Zarządu Nr 110.

Ad. 3

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła kolejno dwa
projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2020-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok,
Oznajmiła, że proponowane zmiany w WPF polegają na wprowadzeniu

czterech wieloletnich przedsięwzięć, w tym:

• projekt "Dobry zawód podstawą sukcesu" realizowany w latach 2020 
2022 przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr l w Końskich

o łącznych nakładach 395 967 zł,

• holowanie i parkowanie pojazdów na lata 2020-2022 o łącznych

planowanych nakładach w wysokości 186 800 zł,

• zakup druków komunikacyjnych na lata 2020-2022 o łącznych

planowanych nakładach w wysokości l 700000 zł,

• zakup tablic rejestracyjnych na lata 2020-2022 o łącznych nakładach

w wysokości 242 000 zł .

Ponadto dokonuje się zmniejszenia planowanych nakładów na realizację

wieloletniego zadania polegającego na odwodnieniu drogi powiatowej
w miejscowości Ruda Maleniecka o kwotę 70 211 zł.

W kwestii proponowanych zmian w budżecie powiatu poinformowała, że:

w zakresie planowanych kwot dochodów budżetowych dokonuje się:

1. zwiększenia dochodów budżetu o kwotę ogółem 4 149259,20 zł., w tym
z tytułu:
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• otrzymania środków na realizację projektu "Bezpieczna przyszłość"

w kwocie 1 562017,20 zł.,

• udziału powiatu w podatku dochodowym od osób fizycznych w kwocie
700000 zł.,

• udziału powiatu w podatku dochodowym od osób prawnych w kwocie
100000 zł.

• pomocy finansowej z gmin na realizację bieżących zadań drogowych
w kwocie 602 750 zł, w tym:

- z Gminy Końskie - 177 350 zł,

- z Gminy Gowarczów -73 750 zł,

- z Gminy Stąporków - 273 150 zł,

- z Gminy Radoszyce - 78 500 zł,

• pomocy finansowej z Gminy Stąporków na realizację zadań

inwestycyjnych drogowych w kwocie 251 350 zł,

• środków otrzymanych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 
671 350 zł,

• dochodów z najmu pomieszczeń realizowanych przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych Nr 2 o kwotę 325 zł,

• dochodów własnych z tytułu otrzymania darowizny pieniężnej przez
Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w kwocie 6 800 zł,

• dotacji na dzieci umieszczone w rodzinach zastępczych - 4925 zł,

• dochodów własnych z tytułu opłat i kar za korzystanie ze środowiska 
36400 zł,

172 zł. z tytułu dotacji na

placówce opiekuńczo-

• otrzymania środków na realizację projektu "Dobry zawód podstawą

sukcesu" w kwocie 213 342 zł.

2. zmniejszenia dochodów własnych o kwotę 21

utrzymanie dzieci umieszczonych w
wychowawczej.

w zakresie planowanych kwot wydatków budżetowych dokonuje się:

1. zwiększenia planowanych wydatków budżetu o kwotę ogółem

3 985 284,20 zł, w tym:

• na realizację zadań inwestycyjnych drogowych o kwotę ogółem

922 700 zł, w tym:
- przebudowa drogi powiatowej Nr 0396T Wierna Rzeka- Łopuszno

Mnin- Wólka- Pilczyca- Ruda Pilczycka- gr.woj. świętokrzyskiego 

260000 zł,
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- przebudowa drogi powiatowej Nr 0427T Młynek Nieświński- Stara
Kuźnica- Piasek- Furmanów - 92 700 zł,

- przebudowa drogi powiatowej Nr 0434T Czarniecka Góra- Kozia
Wola- Smarków- Piasek- Paruchy - 410 000 zł,

- przebudowa drogi powiatowej Nr 0406T Radoszyce- Wilczkowice
Mnin - 160 000 zł.

• na realizację zadań bieżących drogowych kwotę ogółem l 205 500 zł,

w tym:
- remont drogi powiatowej Nr 0427T Młynek Nieświński- Drutarnia
Chełb- Stara Kuźnica- Piasek- Furmanów w miejscowości Stara
Kuźnica - 211 200 zł,

remont drogi powiatowej Nr 0428T (Petrykozy)-
gr.woj.świętokrzyskiego- Giełzów- Skrzyszów- Gowarczów - Paruchy
143 500 zł,

remont chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 0428T
gr.woj.świętokrzyskiego- Giełzów- Gowarczów w miejscowości

Gowarczów - 147 500 zł,

- remont drogi powiatowej Nr 0451T Krasna- Gustawów- Odrowążek 
546 300 zł,

- remont chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 0414T Radoszyce
Jacentów w miejscowości Radoszyce - 157 000 zł,

• na zakup usług remontowych Starostwa Powiatowego kwotę 74 600 zł

w związku z planowaną wymianą wykładzin,

• na zakup usług i energii w związku z najmem pomieszczeń przez
Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 - 325 zł,

• z tytułu uzyskania darowizny kwota 6 800 zł,

• na realizację projektów współfinansowanych ze środków europejskich
w kwocie ogółem l 775 359,20 zł, w tym:
- projekt "Bezpieczna Przyszłość" realizowany przez domy pomocy
społecznej - l 562017,20 zł.

- projekt "Dobry zawód podstawą sukcesu" realizowany przez Zespół

Szkół Ponadpodstawowych Nr l - 213 342 zł.

2. zmniejszenie planowanych wydatków budżetu o kwotę 170 211 zł. w tym:

• nakładów na odwodnienie drogi w miejscowości Ruda Maleniecka
o kwotę 70 211 zł,

• planowanych wydatków z tytułu udzielonego poręczenia o kwotę

100 000 zł.
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3. przesunięć planowanych kwot wydatków między działami, rozdziałami

i paragrafami klasyfikacji budżetowej.

Poinformowała, że w wyniku wprowadzonych zmian nastąpi

zmniej szenie deficytu budżetu powiatu o kwotę 313 O14 zł. Deficyt budżetu po

zmianach wyniesie 3 425 586 zł. W kwestii realizacji zadań na drogach

powiatowych przypomniała, że na remonty dróg przeznaczono w tym roku

kwotę 1 205 500 zł. Zwróciła uwagę, że są to zadania bieżące i kwoty tej nie

widać w budżecie .

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

i przekazał je organowi stanowiącemu.

c) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany

uchwały Nr XXIII/200 1 Rady Powiatu w Końskich z dnia 7 lutego

2001 r. w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego do stowarzyszenia

pod nazwą Towarzystwo Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica
Konecka". Oznajmił, że Zarząd opiniował już projekt uchwały Rady

Powiatu w przedmiotowej sprawie, ale z uwagi na pandemię COVID nie
był on dalej procedowany. Nadmienił, że TWRP uzasadnia wniosek

zwiększoną liczbą zadań statutowych, znaczącym wzrostem płacy

minimalnej oraz spadkiem dochodów spowodowanym zmniejszającą się

liczbą mieszkańców. Dodał, że poziom składki nie był zmieniany od

2015 roku.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 4
a) Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji

o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za I półrocze 2020r. Szczegółowo omówił

poszczególne pozycje przychodów i kosztów w porównaniu do planu.

Poinformował, że zakupiono nowy sprzęt komputerowy oraz papę do

pokrycia dachu. Stwierdził, że sytuacja związana z pandemią COVID-19
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me do końca przełożyła się na pogorszenie zainteresowania turystyką

ponieważ w kwestii sprzedaży biletów muzeum osiągnęło założone cele.
Nadmienił, że na rok 2020 powiat przyznał ZZH dotację celową

w wysokości 200 000 zł, którą chciałby przeznaczyć na wykonanie
ekspertyzy związanej z pokryciem dachu hali produkcyjnej oraz
walcowni. Dodał, że jest w stanie za tą kwotę przygotować dokumentację,

ale nie jest w stanie stwierdzić, czy uda się pozyskać środki na
dofinansowanie zadania ze źródeł zewnętrznych. Zapytał Zarząd, jaką

strategię ma przyjąć. Poinformował, że w roku 2011 zostało odtworzone
koryto północne i już wymaga kolejnych nakładów.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że dotacja ta
znajduje się w budżecie powiatu i w razie niewykorzystania wpłynie na poziom
wyniku finansowego.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że Dyrektor
oczekuje od Zarządu zajęcia stanowiska w kwestii dalszego inwestowania
w obiekt.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zaproponował, aby wykonać

kosztorysy inwestorskie na poszczególne obiekty i zadanie wykonywać etapami.
W jednym roku jeden budynek, w drugim kolejny.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zgodził SIę

z przedmówcą w kwestii konieczności etapowania zadania.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 114/2020 w sprawie informacji
o przebiegu wykonania planu finansowego Zabytkowego Zakładu Hutniczego
w Maleńcu za I półrocze 2020r.

Zarząd przekazał przedmiotowe sprawozdanie organowi stanowiącemu.

b) Dyrektor Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy
wStąporkowie - Pani Beata Brzozowicz - Dzidkowska przedstawiła

projekt uchwały Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego
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Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie.

Oznajmiła, że proponowane zmiany polegają na dostosowaniu
nazewnictwa stanowiska dyrektora do statutu oraz na przyporządkowaniu

pracownikowi do zajmowanego stanowiska części etatów t.j. kierowca Y2
etatu, konserwator Y2 etatu.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 115/2020 w przedmiotowej
sprawie,

c) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie
unieważnienia w części 5 postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego, prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego, którego

przedmiotem jest: "Zakup materiałów ochrony osobistej i wyposażenie

stanowisk pracy pracowników zaangażowanych w walkę z pandemia

COVID-19 (zam, podzielone na 9 części). Oznajmiła, że nie wpłynęła

żadna oferta dotycząca piątej części prowadzonego postępowania.

Zarząd jednogłosie unieważnił w części piątej prowadzone postępowanie

o udzielenie zamówienia publicznego oraz podjął uchwałę Nr 116/2020

w przedmiotowej sprawie.

d) Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury przedstawił projekt uchwały

Zarządu w sprawie wskazania reprezentanta Powiatu Koneckiego
w stowarzyszeniu "Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania",

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski udzielił wyjaśnień w sprawie.
Poinformował, że uchwała Rady Powiatu wskazuje do reprezentowania Powiatu
w stowarzyszeniu osobę pełniącą funkcję Starosty Koneckiego. Natomiast

Zarząd wskazuje reprezentanta imiennie.

Biorąc to pod uwagę Zarząd wskazał do reprezentowania

w Świętokrzyskiej Lokalnej Grupie Działania Pana Grzegorza Pieca oraz podjął

uchwałę Nr 117/2020 w przedmiotowej sprawie.
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Ad.5
W sprawach różnych:

• Skarbnik Powiatu Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała

o przygotowaniu wniosków w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji
Lokalnych - na rozbudowę drogi Grzymałków - Gliniany Las - Smyków
etap I oraz na zakup urządzeń do Centralnej Sterylizatomi w Zespole

Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1615 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka

·· .. ····· .... ··· .... ·.. ··· l{QJ .. ·· .... ···· .... ·......

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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